
Protokół Nr 40/2011 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 9 listopada 2011 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Wicestarosta – p. Lech Brzozowski, członkowie Zarządu: p. Robert 

Radzymiński, p. Waldemar Słupski, p. Janusz Kwiatek oraz Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz,                 

Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta Bieniek i Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu , Turystyki i 

Promocji – p. Sławomir Knapiński, zgodnie z załączoną listą obecności. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Wicestarosta.  

 

Porządek obrad: 

I. Wydział Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji: 

1) uzgodnienie treści odpowiedzi na apel Rady Miejskiej o dofinansowanie inwestycji w ciągu 

drogi wojewódzkiej, 

2) rozpatrzenie wniosku ZNP o podwyżkę dla pracowników administracji w placówkach 

oświatowych. 

II. Wydział Finansowy: 

1) Projekt budżetu powiatu na 2012 rok. 

 

Ad. I. 

p. Sławomir Knapiński zaznaczył konieczność odpowiedzi na apel Rady Miejskiej.  

p. Lech Brzozowski podkreślił, że odpowiedź nie może być negatywna. 

p. Robert Radzymiński dodał, iż to, co uzgodniono na komisjach, jest logiczne. 

p. Janusz Kwiatek zaznaczył, że należy nawiązać do przyszłorocznego budżetu.  

p. Renata Mróz stwierdziła, że radni chcieli do tematu powrócić w przyszłym roku, po 

dokładnym zbadaniu możliwości finansowych. 

p. Robert Radzymiński uważa, że na dzień dzisiejszy nie ma możliwości, ale może pojawią się w 

przyszłości. Sądzi, że Gmina będzie się zwracać o pomoc wszędzie, gdzie to możliwe. 

p. Janusz Kwiatek uważa, że jeśli byłyby jakieś możliwości, nawet symboliczne, trzeba pomóc. 

 

p. Sławomir Knapiński powrócił do pisma ZNP o podwyżkę płac dla pracowników administracji 

w placówkach oświatowych. Zaznaczył, że w ubiegłym roku w placówkach powiatowych były dla tej 

grupy pracowników podwyżki po 100 zł/etat.  

p. Lech Brzozowski stwierdził, że jeśli sytuacja finansowa powiatu pozwoli, to o tej grupie 

Zarząd nie zapomni. 

Takie też stanowisko poparli członkowie Zarządu.  

 

p. Elżbieta Bieniek poinformowała, że na temat oszczędności na energii i telefonach rozmowy 

trwają już od 2-3 miesięcy. Przetarg można robić samemu lub dla wszystkich jednostek. Procedurę 

ubezpieczenia prowadzi Starostwo, ale do przeprowadzenia całej procedury związanej z energią dla 

wszystkich jednostek należałoby powołać zespół. W Urzędzie Miejskim jest osoba, która rozlicza 

oświetlenie. W Mieście wszystkie jednostki robią razem. 

p. Lech Brzozowski zaproponował zlecenie sprawy firmie zewnętrznej. 

 

p. Janusz Kwiatek zaznaczył również , że w Urzędzie Pracy mają być zwolnienia, to jest tragedia 

ludzka, a w Starostwie organizowany jest konkurs na stanowisko inspektora. Uważa, że można by na to 

stanowisko kogoś przesunąć. 

p. Robert Radzymiński dodał, że jeśli nie będzie zastępstwa w Biurze Rady, to nie będzie komu 

obsługiwać posiedzeń. Potrzebna byłaby zmiana organizacyjna w Starostwie. 

 

 

 

Ad. II. 



p. Renata Mróz przypomniała, że w pierwszej wersji budżetu zabrakło 40.000 zł. Brakujące 

środki zdjęto z promocji (5.000 zł), stypendiów (10.000 zł), sportu szkolnego (10.000 zł), 15.000 zł 

zwiększono dochody z opłat komunikacyjnych. 

Na 2012 rok planuje się następujące inwestycje: 

- Przebudowa drogi powiatowej Nr 1552 N  Zakrzewo - Zalesie - Zaborowo w lokalizacji  0+000 

do km 1+750, dł.1,750 km         

oraz opracowanie projektów budowlanych na:                        

- przebudowę drogi powiatowej Nr 1550 N Kozłowo - Zaborowo - Kanigowo odcinek Zaborowo 

-Szymany dł. ok. 1,110 km, 

- przebudowę drogi powiatowej Nr 1973 N Kanigowo – Zagrzewo – Grzegorzki – Napiwoda ( na 

odcinku Bartoszki – Napiwoda i odcinku Kanigowo – Siemiątki – Zagrzewo - Piotrowice), 

- przebudowę drogi powiatowej Nr 1619N (gr. Woj. Wieczfnia Kościelna) - Nowa Wieś  Wlk. 

Szczepkowo Borowe- Janowo- i Nr 1625N Janowo- Zaborowo- Nowa Wieś Wielka w m. Nowa Wieś 

Wlk.  

Po dodaniu dotacji na inwestycje dochody wyniosą 35.899.759,78 zł, a majątkowe – 862.498 zł. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że po obcięciu środków w Powiatowym Zarządzie Dróg nie 

będzie środków na powierzchniowe utrwalanie. Pozostanie tylko na opracowaniu projektów 

budowlanych, a w Janowie – droga w Rykach. Wkład gminy w tę inwestycję już jest. W pierwszym 

rzędzie tę drogę trzeba zrobić. 

p. Robert Radzymiński uważa, że Gmina Nidzica nie dołoży do żadnej inwestycji powiatowej. 

Wszystkie gesty wskazują na to. 

p. Lech Brzozowski zapytał, czy mając tę wiedzę, można planować opracowanie projektu w 

Gminie Nidzica, czy wprowadzać inwestycję w Piątkach, czy w ogóle nic nie zapisywać. 

p. Robert Radzymiński uważa, że droga Bartoszki – Napiwoda to strategiczna inwestycja. Dzięki 

tej drodze odciąży się ruch w mieście. Jak ruszy remont drogi 545, to będzie możliwość objazdu. Jeśli 

będziemy równo inwestować w gminach, to nic się nie stanie, jeśli bez wsparcia finansowego którejś z 

nich. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że to kwestia również tego rodzaju, czy zmieści się we 

wskaźnikach.  

p. Renata Mróz zauważyła, że do załącznika w uchwale budżetowej można wpisać te inwestycje, 

które zaczynają się w 2012 roku i są kontynuowane. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że na 2012 r. można wpisać tylko projekty, bez inwestycji. 

p. Renata Mróz podkreśliła, że deficyt na w/w inwestycje wyniesie 522.502 zł i na to trzeba 

zaciągnąć kredyt. Do spłaty z tytułu wcześniejszych zobowiązań w 2012 r. będzie 1.777.252,80 zł. Po 

dodaniu tych kwot powstanie suma 2.299.754,80 zł. Prognozowany dług na koniec 2012 r. wyniesie 

14.973.294,09 zł (41,71%). Zaznaczyła, że nadwyżkę – wolne środki z roku 2011 wprowadzi do 

budżetu przyszłorocznego na spłatę kredytu. Zmniejszy się spłata kredytu. Podkreśliła, że musi teraz 

wyliczyć wskaźnik na 2014 rok, biorąc pod uwagę 3 ostatnie lata. Wstawiła do budżetu odszkodowanie 

w kwocie 600.000 zł za grunty przejęte pod budowę trasy S7. Na 14 listopada wszystko będzie 

ponownie przeliczone. Wydatki bieżące pozostają na poziomie roku 2011. Doliczono tylko dodatki 

stażowe. Planowany kredyt chciałaby rozłożyć na początku w niższych ratach przez 3-4 latach, a  

później w wyższych, tak, żeby zmieścić się we wskaźnikach. 

p. Lech Brzozowski stwierdził, że dyrektorzy jednostek muszą zdecydować, na jakim poziomie 

utrzymać administrację. 

Na tym zakończono posiedzenie i zamknięto protokół. 

 

Protokołowała: 

M. Wojtaszewska 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu 

/-/ Lech Brzozowski 

 

Członek Zarządu  

/-/ Janusz Kwiatek 



 

Członek Zarządu  

/-/ Robert Radzymiński 

 

Członek Zarządu  

/-/ Waldemar Słupski 

 


